
Protokół Nr V/2015
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

5 marca 2015 rok

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
Obrady V sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz.ś'".
Otworzył je i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał radnych i gości, którzy przybyli na posiedzenie Rady.
W tym miejscu Przewodniczący Rady przedstawił nowego sołtysa z Czelatyc
Pana Wacława Kijankę, który został wybrany na to stanowisko w dniu 1 marca,
jako jedyny nowy sołtys z pośród 4 biorących udział w wyborach.

Jako goście w obradach sesji uczestniczyli:
1. Bożena Gmyrek - Wójt Gminy Rokietnica
2. Władysław Skupień - Sekretarz Gminy
3. Magdalena Skupień - Jurkiewicz - Skarbnik Gminy
4. Wacław Kijanka - Sołtys Czelatyce
5. Marian Mazurek - Sołtys Tuligłowy
6. Marian Buksa - mieszkaniec Tapina

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.
Stan osobowy Rady Gminy Rokietnica liczy 15 radnych.
Według załączonej listy obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 radnych,
co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.
Lista obecności stanowi zał. nr 1do protokołu.

Ad. 3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie
ewentualnych zmian w porządku obrad.
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad i rozpatrzenie wniosków w sprawie

ewentualnych zmian w porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminyoprzebiegu i wynikach wyborów na sołtysów i do

rad sołeckich z terenu gminy Rokietnica, które odbyły się w dniu 1 marca
2015 roku.

5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Rokietnica w 2015 roku.



7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale
Nr XX11/116/2012 w sprawie podziału gminy Rokietnica na stałe obwody
Głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych
komisji wyborczych.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej

gminy Rokietnica.
12. Zapytania i wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad sesji.

Po przedstawionym porządku obrad Przewodniczący Rady zwrócił się z
pytaniem do radnych o ewentualne zmiany do tego porządku.
Radny Edward Jakubas zgłosił wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad
punktu 10 tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015
rok, oraz punktu 11 tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej
prognozie finansowej gminy Rokietnica.
Uzasadniając swój wniosek radny stwierdził, że radni nie otrzymali
wymienionych projektów uchwał do zaopiniowania na komisjach Rady, dlatego
procedowanie nad nimi staje się bezprzedmiotowe.
Przedstawiony wniosek Rada przyjęła jednogłośnie.
Pozostałe punkty porządku obrad sesji pozostały bez zmian.

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o przebiegu i wynikach wyborów na sołtysów
i do rad sołeckich z terenu gminy Rokietnica zarządzonych na dzień 1marca
2015 roku.
Informacja stanowi załqcznik nr 2 do protokołu.

Ad. 5. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesjami:
- dobiegła końca budowa obiektu centrum rehabilitacji w Rokietnicy i świetlicy
środowiskowej w Tuligłowach. Obydwie inwestycje zostały przez wykonawcę
zgłoszone do odbioru. Wójt Gminy zwróciła się z prośbą do radnych o
rozeznanie możliwości pozyskania lekarzy do najmu pomieszczeń na gabinety
lekarskie, którzy będą mieli możliwość podpisania umowy z NFZ,chodzi głównie
o lekarza stomatologa i ginekologa, informacja na ten temat została
zamieszczona na stronie internetowej gminy, podana do prasy jak również
wywieszona na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy,



~------------_.-

- trwa remont pomieszczeń ( dawne mieszkania) w ośrodku zdrowia w
Rokietnicy, jedno mieszkanie zostało już wyremontowane, trwają prace
remontowe w drugim mieszkaniu, po zakończeniu remontów pomieszczenia te
zostaną wynajęte pod biura,
- trwa remont poddasza na remizie strażackiej wTuligłowach,
- zlecono naprawę rynien i wymianę rur spustowych w budynku świetlicy w
Tapinie, przybliżony koszt tego zadania to około 3 tys. zł,
- wystosowano zaproszenie do złożenia ofert na dostawę kruszywa łamanego,
- wystosowano pismo do Sanoka w sprawie dofinansowania remontu drogi do
kopalni,
- do Rejonu Energetycznego w Jarosławiu wystosowano wniosek o wydanie
warunków montażu lamp oświetlenia ulicznego,
- w porozumieniu z Rejonem Energetycznym do końca marca gmina otrzyma 10
słupów z demontażu po cenie złomu, które zostaną przeznaczone na instalację
lamp oświetleniowych na Woli,
- awarii uległa gminna koparka w związku z tym zostały wstrzymane wszelkie
prace tym sprzętem,
- rozliczono działalność Gminnej Spółki Wodnej w Rokietnicy za 2014 r. -
załqcznik nr 3 do protokołu, odbyły się zebrania spółek, na których ustalono zadnia
na rok bieżący,
- w związku ze zmianą ustawy w zakresie utrzymania porządku i czystości w
gminach z dniem 1 lutego br. traci moc uchwała Rady Gminy w sprawie
ustanowienia dopłaty dla rodzin wielodzietnych, które będą obowiązane
ponosić opłaty za gospodarowanie odpadami wg stawek ustalonych przed
zmianą ustawy,
- do Zarządu Dróg Wojewódzkich i Powiatowych zostały skierowane pisma
dotyczące odbioru śmieci zbieranych w rowach przy tych drogach na terenie
gminy Rokietnica,
- przygotowywane jest zezwolenie na sprzedaż alkoholu w firmie RARGUM-
CPNna bazie KRw Rokietnicy po zasięgnięciu opinii Gminnej Komisji ds.
Rozwiazywania problemów Alkoholowych,
- prowadzone są działania w celu utrzymania w ciągłej sprawności technicznej
urządzenia dostarczające odbiorcom wodę pitną i urządzenia kanalizacyjne jak
również oczyszczalnię ścieków,
- zakupiono 2 akumulatory do samochodu pożarniczego dla OSPRokietnica,
- zakupiono stojak na węże oraz szufladę pod motopompę dla OSPw Tapinie,
- zakończono kursy tańca dla dzieci, natomiast trwa kurs mażoretek, na który
uczęszcza20 dziewczynek,
- przygotowano wyliczenia i projekty uchwał w sprawie przekształcenia szkół na
terenie gminy,



- sporządzono wniosek na dosprzętowienie świetlic terapeutycznych,
- prowadzone jest dożywianie dzieci w szkołach na terenie całej gminy, z tej
formy dożywiania korzysta 120 dzieci,
- trzy razy w tygodniu prowadzone będą zajęcia dla dzieci z orzeczeniem o
niepełnosprawności (te które nie chodzą do szkoły),
- trwa budowa sieci szerokopasmowej - szafa rozdzielcza zamontowana jest na
placu szkolnym w Rokietnicy Woli, po ułożeniu głównej linii światłowodu będzie
rozprowadzana sieć po terenie gminy.
Ponadto Pani Wójt przekazała radnym zaproszenia na uroczystości związane z
obchodem 72 rocznicy pacyfikacji Rokietnicy i Czelatyc, którą przygotowała
szkoła w Rokietnicy. Uroczystości te odbędą się w dniu 6 marca br.
W dyskusji nad przedstawiona informacja głos zabrali:
Radny Kazimierz Bała odniósł się do sprawy związanej ze stomatologiem w
Rokietnicy. Zdaniem radnego należy zrobić wszystko, by na terenie gminy
funkcjonował gabinet prywatny, skoro są trudności z umową z Narodowym
Funduszem Zdrowia - mamy dwa lokale na gabinety stomatologiczne i ani
jednego stomatologa warto więc zaryzykować i podpisać umowę na usługi
prywatne stwierdził dalej radny.
Radny Jan Karuś - stwierdził, że nie należy likwidować gabinetu
stomatologicznego, a prywatny też by się przydał.
Kolejna sprawa zasygnalizowana przez radnego J.Karusia to rynny na budynku
świetlicy w Tapinie. Zdaniem radnego dopóki nie zostaną usunięte gałęzie
zwisające tuż nad tym budynkiem, to z nowymi rynnami stanie się to samo co
ze starymi, gdyż zalegające w nich liście zgniją i je uszkodzą tak jak to się stało
ze starymi.
Przewodniczący Rady Jerzy Kondrat - zwrócił się z pytaniem: dlaczego tak się
dzieje, że lekarz z ośrodka zdrowia ma podpisaną umowę z funduszem, a ze
stomatologiem fundusz umowy niechce podpiać?
Wójt Gminy wyjaśniła procedury związane z podpisaniem umowy NFZna
świadczenie usług stomatologicznych na przykładzie stomatologa Anny
Koralewicz -Bober. Najpierw NFZogłosił konkurs na te usługi, a następnie
konkurs ten unieważnił. Kolejny stomatolog Pani Lubomyra Greśko, która
również chce pracować w Rokietnicy i rozpoczęła procedury związane z
uzyskaniem kontraktu w tym zakresie.
Radny Kazimierz Wojtowicz - zdaniem radnego w negocjacjach z Narodowym
Funduszem Zdrowia powinni nam pomóc posłowie z naszego okręgu
wyborczego, należałoby się do nich z ta sprawą zwrócić.
Pan Wacław Kijanka - sołtys Czelatyce zapytał o zasady funkcjonowania karty
dużej rodziny.



Wójt Gminy zobowiązała się dostarczyć sołtysowi wszystkie dokumenty
związane z kartą dużej rodziny by mógł dokładnie zgłębić ten temat.

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierzgt na terenie gminy
Rokietnica w 2015 roku.
Projekt tej uchwały przedstawiła Pani Agnieszka Trzak .
Radny Edward Jakubas zwrócił się z pytaniem czy do tego projektu uchwały
została naniesiona autopoprawka, która została zgłoszona do załącznika tej
uchwały tj. do § 4 pkt 4.
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt stwierdzając, że zgłoszona autopoprawka
została wprowadzona do projektu uchwały.
Wobec braku dyskusji oraz innych propozycji do przedstawionego projektu
uchwały Rada Gminy przystąpiła do jej głosowania.

W obecności 15 radnych Rada Gminy Rokietnica jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr V/18/2015 w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie gminy
Rokietnica w 2015 roku. - uchwała stanowi załqcznik nr 4 do protokołu.

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia tarvfza zbiorowe
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.
Projekt tej uchwały przedstawił i stosowne wyjaśnienia w tej kwestii złożył Pan
Marek Winiarski.
Radny Edward Jakubas zwrócił się z następującym pytaniem: ile wody jest poza
systemem, czyli ile wody jest pobierane z ujęcia, a za ile płacą odbiorcy, to
samo dotyczy ścieków?
Odpowiedź Pana Winiarskiego: około 30 % wody wydobywa się więcej w
stosunku do wody sprzedanej, ścieków również około 30 % więcej
odprowadzane jest do Łęgu, a głównym powodem jest to, że oczyszczalnia
pracuje w systemie jest grawitacyjnym.
Radny Władysław Niemczycki uważa, że największym problemem w przypadku
zawyżonej ilości ścieków jest woda z dachów podłączonych do kanalizacji.
Radny Jerzy Kondrat stawia pytanie: co można zrobić aby zapobiec utracie
wody, czyli zniwelować tą 30 % różnicę?
Zdaniem Pana Winiarskiego nie jest to do końca możliwe z kilku powodów:
po pierwsze gmina posiada 4 zdroje uliczne (cmentarze), funkcjonują hydranty,
zdarzają się awarie na sieciach wodociągowych, czasem trudne do szybkiego
zlokalizowania, stąd bywają spore straty wody, kolejna sprawa to układy



pomiarowe u odbiorców - czyli liczniki wody, które nie zawsze wskazują
odpowiedni pomiar pobranej wody.
Liczniki te powinny być wymieniane co S lat, natomiast wymieniane są tylko te,
które uległy awarii, pozostałe stale funkcjonują. Mówca zasugerował, że można
montować liczniki zdalnego odczytu, ale koszt ich jest dość wysoki -150 zł cena
jednego licznika.
Radny Wiesław Stysiał zwrócił się z pytaniem: co to jest stawka abonamencka i
na co jest przeznaczana?
Odpowiedź Pan Winiarski - są to koszty związane z eksploatacją wodomierza.
Radny Edward Jakubas wrócił do tematu cen wody i ścieków przypominając
jednocześnie, że przy opiniowaniu projektów uchwał dwie komisje tj. KOKSi PP
oraz KBFi RGopowiedziały się za 20 groszową podwyżką ceny 1 m3

odprowadzanych ścieków, natomiast Komisja Rewizyjna zaproponowała 10- cio
groszową podwyżkę zarówno na wodzie jak i na kanalizacji.
Jednocześnie radny E.Jakubas przypomniał, że podwyżkę należałoby
zastosować tam gdzie dochody i wydatki się nie bilansują i tak jest w
przypadku ścieków, woda się bilansuje czyli mimo, że nie ma zysków z jej
sprzedaży, nie też i strat, natomiast kanalizacja jest pod tzw. kreską, czyli
zachodzi konieczność dokładania do niej.
W tym stanie rzeczy radny Jakubas zgłosił wniosek w sprawie podwyższenia
ceny jednego m3 odprowadzonych ścieków o O, 20 zł.
Wniosek został poddany pod głosowanie.
RadaGminy przyjęła jednogłośnie do realizacji zgłoszony wniosek.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po
wprowadzonej zmianie.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr V/19/2015 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w
wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków - uchwała stanowi załqcznik nr 5 do
protokołu.

Ad. 8. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale Nr
XX/I/116/2012 w sprawie podziału gminy Rakietnica na stałe obwody
głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych.
Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Władysław Skupień.
Wobec braku dyskusji oraz innych propozycji do przedstawionego projektu
uchwały Rada Gminy przystąpiła do jej głosowania.



Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr V/20/2015 w sprawie wprowadzenia zmiany w uchwale Nr XXII/116/2012
w sprawie podziału gminy Rokietnica na stałe obwody głosowania, ustalenia
ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych - uchwała
stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad. 9. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrebnienie w
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Magdalena Skupień-
Jurkiewicz.
Wobec braku dyskusji, wniosków i innych propozycji do przedstawionego
projektu uchwały Rada Gminy przystąpiła do jej głosowania.

Rada Gminy Rokietnica w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę
Nr V/21/2015 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie
gminy środków stanowiących fundusz sołecki - uchwała stanowi załącznik nr 7 do
protokołu.

Ad. 10. Zapytania i wolne wnioski.
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Radny Stanisław Drzymała poruszył temat dotyczący zorganizowania przejść
dla pieszych na drodze wojewódzkiej przy /I Rogatce" oraz na Parcelacji.
Radny zwrócił się również z propozycją wycinki drzew przy Ośrodku Zdrowia,
które są samosiewkami.
Zdaniem radnego Janusza Skupienia przejście dla pieszych usytuowane w
pobliżu szkoły w Rokietnicy powinno być przeniesione wyżej skrzyżowania,
ponieważ w tym stanie rzeczy zagraża bezpieczeństwu pieszych, którzy
wychodząc z przejścia dla pieszych wchodzą bezpośrednio na skrzyżowanie
drogi gminnej z wojewódzką.

Ad. 11.Zakończenie obrad sesji.
Wobec faktu, że porządek obrad sesji został zrealizowany w całości
Przewodniczący Rady o godz. 1040 zamknął obrady V zwyczajnej sesji Rady
Gminy Rokietnica.

Protokołowała: Marta Kowalska
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